

SENIOR ASSOCIATE, COMPETITION, REGULATORY AND TRADE

Gu Weiwei

Chinese 顾巍巍律师是少有的既具有深厚反垄断法理论基础又有长期ICT行业工作经验的律师。我是斐石律师事务所北京办公室的高级律师。我对中国反垄断法、标准化及产品质量法律法规有深入了解。我的执业领域覆盖中国反垄断法的所有方面，包括经营者集中反垄断申报、卡特尔调查、滥用市场支配地位、垄断协议审查、反垄断合规培训和反垄断诉讼，以及网络安全和ICT合规、标准化与认证等领域...

+86 18600750086

✉ Weiwei.gu@fieldfisher.com



Chinese

顾巍巍律师是少有的既具有深厚反垄断法理论基础又有长期ICT行业工作经验的律师。

我是斐石律师事务所北京办公室的高级律师。我对中国反垄断法、标准化及产品质量法律法规有深入了解。我的执业领域覆盖中国反垄断法的所有方面，包括经营者集中反垄断申报、卡特尔调查、滥用市场支配地位、垄断协议审查、反垄断合规培训和反垄断诉讼，以及网络安全和ICT合规、标准化与认证等领域。

我拥有中央部委和国际NGO工作经验，曾长期供职于国家技术监督部门，也曾为大量ICT行业的跨国企业提供产品合规咨询、政策分析和监管机构游说服务。

我非常了解中国的技术监督体系和反垄断体系，并拥有ICT行业咨询服务经验，对ICT跨国企业在中国市场的的反垄断和反不正当竞争、市场准入、网络安全、节能环保、标准化等业务需求有深入了解，是少有的既有深厚反垄断法理论基础，又有长期ICT行业工作经验的律师。

我可以使用中文和英文作为工作语言。

English

Weiwei boasts an impressive academic and practical experience history on

matters regarding anti-trust issues and the ICT sector within the Chinese market.

Gu Weiwei is a Senior Associate at FieldFisher LLP China and is based in Beijing. I advise clients on antitrust law including merger control, antitrust compliance, and training, antitrust review of commercial contracts, monopoly agreements, abuse of dominance, antitrust investigations, and antitrust litigation. I am also well-experienced at standardisation & certification, Cybersecurity and ICT compliance.

Prior to joining Fieldfisher China, I served in a Ministry of China and with an international NGO. I have extensive experience working on both ICT compliance and policy analysis & lobbying and have worked with local regulators and leading multinational ICT enterprises.

I am very informed of the P.R.C technical regulation system and antitrust regime in China and have provided consulting services in the Chinese ICT market on areas relating to antitrust, market entrance, Cybersecurity, EE&EP, and standardisation issues. I am one of a handful of Chinese lawyers to have both a strong academic background and a rich history of practical experience in the ICT sector.

I am capable working in both Mandarin and English.